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Postnummer och ort 

E-postadress 

Adress 

Telefon 
-

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post

 För- och efternamn
JOHAN GUSTAFSSON

Medborgarförslag
Ärendenummer: #2154 | Inskickat av: JOHAN GUSTAFSSON (signerad) | 2024-04-10 07:27

1. Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifterna till dig som förslagsställare behövs för att kunna säkerställa att du är 
folkbokförd i kommunen. Dina uppgifter kommer att sparas i kommunens 
ärendehanteringssystem.
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Personuppgifter som behandlas

Personuppgifter som behandlas

Namn
Adress
E-postadress
Personnummer
Mobilnummer

 Ändamålet med behandlingen

Vid handläggningen av ditt ärende registreras och behandlas de personuppgifter som framgår av 
informationen ovan. Behandlingen sker i det ärendehanteringssystem som verksamheten 
använder för handläggning av ditt ärende.

Rättslig grund för behandlingen

En arbetsuppgift av allmänt intresse ska kunna utföras

Lagringstid

Uppgifter tas bort vid inaktualitet

 Övrigt om lagringstid

Läs mer om behandling av personuppgifter under Personuppgifter i menyn ovan.

 Övriga upplysningar

Vill du läsa mer om överföring till tredje land eller automatiserat beslutfattande kan du göra det 
via  . Frågor och svar - Mullsjö kommun (mullsjo.se)

 Personuppgiftsansvarig
Niclas Nordström, dataskyddsombud

Jag har tagit del av ovanstående information och godkänner behandlingen av 
personuppgifter

2. Medborgarförslag

Rubrik

Mullsjö IF behöver hjälp att växa

https://minasidor.mullsjo.se/page/FAQ
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Mitt förslag

Mullsjö ligger hopplöst efter andra kommuner i konstgräsfrågan för idrottsutövande.

Jag vill att kommunen hjälper Mullsjö IF på vägen.

Antingen genom att anlägga en fullstor konstgräsplan på valfri plats i Mullsjö men belysning och 
omklädningsmöjligheter eller ger Mullsjö IF förutsättningar.

Ett alternativ hade varit att se till att Mullsjö IF får mer mark intill Gruveredsvallen, förslagsvis 
mot den nya gångvägen och in i skogen i riktning mot sjön. Men även en bra bit rakt över vägen 
för parkeringsmöjligheter. Och om kommunen inte äger den kan ni köpa in och skänka!

Hade Mullsjö IF fått tillgång till den marken finns möjligheter för klubben att planera, anpassa 
och bygga om.

Som klubb finns många bidrag att söka för att få ekonomisk hjälp som kommunen inte har.

Min ambition om kommunen kan efterskänka mark är att försöka få till ett område för hela 
familjen, med lekplatser som inkluderar alla barn.

Men kanske även en liten multiarena som man kan spola is på vintertid.

Med mer mark skulle vi kunna åstadkomma underverk och ge ungdomarna något riktigt roligt i 
kommunen!

Kommunen har ju outtröttligt hjälpt indebandyklubben genom åren, nu är det dags för Fotbollen 
att få hjälp.

Mullsjö IF har i särklass mest ungdomar aktiva av alla föreningar i kommunen, men när inte 
möjligheterna att träna vintertid finns riskerar klubben att tappa många ungdomar till andra 
klubbar.

Som bonus hade Mullsjö IF tagit färre tider inomhus och handbollen hade gynnats!

Om kommunfullmäktige bedömer ditt förslag som ett medborgarförslag kommer du att bjudas 
in till kommunfullmäktige när ditt förslag slutgiltigt beslutas och du ges möjlighet att 
kommentera ditt förslag. Bedöms ditt förslag som ett verksamhetsförslag kommer det att 
beslutas av berörd nämnd eller kommunstyrelsen.
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Signering

Följande parter har signerat detta ärende.

Namn: JOHAN GUSTAFSSON
Person ID:
Datum: 2024-04-10 07:27
Signerad checksumma: E8B098691E90A1299DE70487978046154D452565
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